


Přítomni:
Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D., prof. Ing. Radimír Novotný, DrSc., Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D., Ing. Pavel 
Rousek, doc. PhDr. Miroslav Somr, DrSc., Bc. Vojtěch Stehel.

Nepřítomni:
Ing. Petra Bednářová, Ph.D. Ing. Zdeněk Raab.

Hosté:
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., veřejnost.

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 6 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. Zasedání vedl předseda prof. Ing. Radimír Novotný DrSc., zápis provedla tajemnice 
AS Bc. Eva Pšikalová.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje následující body programu dnešního jednání:

Program řádného 32. zasedání:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání ze dne 29. 9. 2010
2. Vyhlášení výsledků řádných voleb do AS a předání osvědčení o volbě nově zvoleným členům AS
3. Stanovení podmínek pro přijetí studentů do studijních programů pro akademický rok 2011/12
4. Aktualizovaný rozpočet VŠTE pro rok 2010
5. Různé

Hlasování o tomto návrhu:
6 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Ad. 1. Kontrola zápisu z minulého zasedání akademického senátu
K zápisu z 31. zasedání nejsou žádné připomínky.

Ad. 2. Vyhlášení výsledků řádných voleb do AS a předání osvědčení
Předáno slovo Bc. Stehelovi, který pomocí prezentace přednesl výsledky voleb. Výsledky voleb jsou 
přílohou tohoto zápisu v podobě Zápisu z volební komise Akademického senátu VŠTE k volbám 
pořádaným 22. a 23. listopadu 2010.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE bere výsledky voleb na vědomí.

Hlasování o tomto návrhu:
6 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.
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Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE stanovil termín příštího mimořádného zasedání na 1. 12. 
2010 v 11:30 v D615.

Hlasování o tomto návrhu:
6 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Ad. 3. Stanovení podmínek pro přijetí studentů do studijních programů pro akademický rok 
2011/12

Ing. Vochozka: Studenti jsou přijímáni na základě maturitních vysvědčení, problém, že CERMAT 
nestanovil, jakým způsobem maturity společně korespondují, co se do obtížnosti týče. Je třeba 
nastavit procento, jak budou studenti přijímáni. VŠTE stanovila procenta následovně:
- staré maturity na úroveň 100 %,
- těžší úroveň státní maturity na úroveň 100 %,
- lehčí úroveň státní maturity na úroveň 90 %.

Diskuze:
doc. Somr: Většina studentů si bude volit tu nižší úroveň, což je to adekvátní k současné situaci. Většina 
škol půjde touto linií. Předpoklad, že 15 % studentů tyto státní maturity neudělá.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje stanovení podmínek přijetí studentů do studijních 
programů pro akademický rok 2011/12 ve smyslu předložených návrhů pana rektora.

Hlasování o tomto návrhu:
6 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Ad. 4. Aktualizovaný rozpočet VŠTE pro rok 2010
Změn je více, neboť se nacházíme v mimořádném financování podle ukazatele „F“. Součástí tohoto 
zápisu je přehled konkrétních změn v rozpočtu VŠTE pro rok 2010 (viz příloha).
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje rozpočet VŠTE pro rok 2010 v předložené verzi.

Hlasování o tomto návrhu:
6 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.
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Ad. 5. Různé
     • Předkládá Ing. Vochozka – Zhodnocení dosavadního funkčního období AS VŠTE.
Pověřený rektor poděkoval členům Akademického senátu VŠTE za jejich dosavadní činnost v man-
dátním období 2007–2010 a zhodnotil uplynulé období.

V Českých Budějovicích dne 26. 11. 2010

Zapsala:  Bc. Eva Pšikalová

Ověřili: prof. Ing. Radimír Novotný, DrSc., v. r.

  Ing. Pavel Rousek, v. r.

Přílohy:
Prezenční listina
Zápis z volební komise Akademického senátu VŠTE k volbám pořádaným 22. a 23. listopadu 2010
Aktuální podoba rozpočtu VŠTE na rok 2010
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